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LEDENVERGADERING  
6 juli  2023  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden,   Cora Hoogkarspel, Ton Manni, Wout Huijgens, Ben Kannekens,  Sjef Robben, Kees 
Rommens, Peter Tange, Kees Kaijser, Jack Maas (toehoorder), Hans Korvers (toehoorder), Stefaan Verheugt (CDA) 
 
.  

Afwezig m.k.: Rian Govers, Mark van Doorn, Marloes Rokx, Marissa Zegers 

 
  Wim Buijs 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom door de vz. Snel voorstelrondje  

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
8-6-2023 

Al eerder toegezonden akkoord  

3.  Post/berichten Diverse eerder toegezonden stukken 
Bijgewerkte dorpsvisie 
Vertrek wijkagent 
 
Brief Comfor/Long at Home 
 
Verkeerssituaties hoge Hagen 
 
 
Zijwegen Halsterseweg 
 
Klachten: 

 
 
Wordt betreurd; weer geen wijkagent in Halsteren. Is Paul Jacobs nog in 
beeld? 
Bewoners Nieuwemolenweg aangeschreven. Hebben één reactie 
ontvangen. Met deze persoon wordt gesprek gevoerd. 
Hagen staan op privégrond en voldoen aan regels wat hoogte betreft. 
Er is contact gezocht met gemeente (verkeersdeskundige) met vraag of 
spiegels mogelijk zijn. Antwoord wordt eind juli verwacht. 
Afritten van zijwegen voldoen ruimschoots aan normen. In Stapelakker 
worden de paaltjes verzet. 
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Uitzicht Lindelaantje/Dorpsstraat 
Lantaarnpaal rotonde Wouwseweg 
Elkhuizenlaan 
 

Advies gegeven zelf contact op te nemen met gemeente via site. 
 
In augustus/september komt gemeente met een definitief plan. Ook de 
DRH wordt darover geïnformeerd. 

4.  Gesprek college   Uitnodigen nieuwe burgemeester Alvast uitgenodigd tijdens kennismaking. 
Burgemeester uitnodigen om Halsteren te komen bekijken. 

PT 

5.  Burgerparticipatie Project warmtetransitie vanuit 
gemeente voor o.a. de Schans 
 

Gaat over 4 verschillende wijken in gemeente Bergen op Zoom. Schans is 
er één van. Advies gegeven mensen te werven via Bode. 
Ook zelf een aantal mensen al aangeschreven. Drie hebben zich al 
aangemeld bij gemeente om als bewoners mee te praten over een 
gasvrije wijk. 

 

6.  Auvergnepolder *Fietspad 
 
*wandelroute 
 
 
 
*TenneT 

*wordt 7-7over gesproken.  
Binnenkant dijk is opnieuw verhard. 
*staat op een folder. Is bij Heemhuis en een aantal punten in dorp te 
verkrijgen. 
Verzoek verhalen van de betrokkenen in podcast op te nemen. Zuidwest 
tv faciliteert. 
*Bijeenkomst 3 juli. 17 personen van TenneT. 
Huidige plan gepresenteerd. Gaat naar gemeente en procedure kan 
gestart worden. Binnenkort contact met grondeigenaren. 
Weinig tegengas op bijeenkomst. Veel reactie op reactie; niet direct 
commentaren op gepresenteerde plannen. 
Er ontstaat een discussie over de zienswijze van de Dorpsraad over 
mogelijke plaatsing van zonnepanelen en/of batterijen naast het TenneT 
verdeelstation. Een bestuurslid is hierbij persoonlijk betrokken. 
Deze geeft aan altijd open en eerlijk te zijn geweest en al in een eerder 
stadium plannen op tafel te hebben gelegd. 
Er wordt gevraagd aan de leden van de Dorpsraad om een uitspraak te 
doen over deze voorgenomen activiteiten die geheel buiten het plaatsen 
van het verdeelstation liggen. 
Aangegeven wordt dat DRH in haar dorpsvisie nog steeds roept “handen 
af van de Auvergnepolder|”. Maar dat wel helder moet zijn dat we slechts 
adviseren. De echte besluitvorming vindt plaats in de gemeenteraad. 
Een van de leden vraagt de vergadering een standpunt in te nemen t.a.v. 
eventuele nieuwe activiteiten in de polder. Als de vergadering anders 
denkt dan wat in de dorpsvisie is beschreven, dan dient de dorpsvisie te 
worden aangepast. 
Reageren op mogelijke plannen naast het verdeelstation is onverstandig; 
het zou weer uitgelegd kunnen worden als “de Dorpsraad Halsteren vindt 
dat ….”. 
Ook wordt de angst uitgesproken dat het verdeelstation mogelijk andere 
bedrijvigheid aan gaat trekken. De gemeente Bergen op Zoom is nog 
steeds op zoek naar 10 ha. bedrijventerrein. Daarnaast wordt in de 
wandelgangen opgevangen dat verplaatsen van bedrijven (omgeving 
Wattweg) naar elders de mogelijkheid biedt om woningen te kunnen 

 



bouwen. De gemeente moet in de toekomst toch zo’n 7000 woningen 
bijzetten. 
Daarvoor heeft men op het gemeentehuis een visie, waarbij gebieden een 
bepaalde bestemming krijgen. Pas als deze gedachten omgezet worden 
naar reële plannen kun je als Dorpsraad / inwoner bezwaar maken. 
Een Dorpsvisie zoals deze nu op tafel ligt (2021-2026) kun je niet elke 
keer aanpassen/wijzigen. 
Daarover zul je eerst met elkaar in gesprek moeten gaan. 
Vooruitlopend op verwachtingen rondom de invulling van restgronden 
direct gelegen naast het gebied waar het TenneT verdeelstation wordt 
gebouwd, is het belangrijk om daarover te blijven praten met elkaar. 
 

7.  Milieuzaken havengebied Sabic 
Correspondentie Tuinwijk/Noordgeest 
 

Geen nieuws  

8.  St.Elisabeth  Verslag van Marissa is rondgestuurd. Hierover geen opmerkingen. 
De bouwput is volgestort. 
TanteLouise heeft een paar werkgroepen geformeerd waarin gesproken 
wordt over de manier waarop de doelgroep wordt opgevangen en in welke 
vorm van bouwen deze opvang gerealiseerd kan worden. 
Marissa, Wout en Peter zijn daarbij betrokken. 
 

 

9.  Bouwplannen Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
*Zorghuys 
*Mozartstraat 
*hart van Halsteren 

*geen nieuws 
*geen nieuws 
*kabels glasvezel nog in de grond. Reden hiervan niet duidelijk. 
*definitieve keuze uitvoerder moet nog plaatsvinden  

 
 
 
 

10.  Zweedsestraat  Zijn nu gemeentelijk monument. Nu nog proberen landelijk monument. 
Aspirant-kopers worden voorgelicht over de eisen waaraan gemeentelijke 
monumenten moeten voldoen en welke regels van toepassing zijn. 
Belangstelling is behoorlijk. 

 

11.  Sociale Media    

12.  Rondvraag  Geen oversteekmogelijkheden bij |Fort Pinsenweg-Stapelakker. 
Was eerst wel ingetekend, maar is weggestreept omdat de weg daarvoor 
te smal was. 
 
Verkeer wat vanaf de Randweg de Halsterseweg indraait en vervolgens 
aan westzijde wil parkeren, brengt overige verkeer in gevaar. 
Geen oplossing te bedenken. Is, net als stoppen bussen op de rijbaan, 
een verkeersremmende maatregel. 
 
Sluipverkeer over parallelweg viaduct A4 om verkeerslichten te omzeilen. 
Alleen toestemming voor landbouwverkeer zou een oplossing kunnen zijn. 
Peter kijkt of dit aan te kaarten is bij rijkswaterstaat. 
 
Was bijeenkomst TenneT in Wittenhorst openbaar? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PT 



Ja, maar er is nauwelijks ruchtbaarheid aan gegeven. 
 

 

Volgende bestuursvergadering 28 aug.  en ledenvergadering 7 september  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


